
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BŘEZÍ č. 4/2009 ze dne 2.3.2009 
 
Přítomni:    Oppl,   Zdražil,  Hercik, Šebek,Kostial  
Omluveni: Michálková 
Ověřovatele zápisu: Šebek, Zdražil 
Jednání zahájeno: 18.00hod. 
Program jednání: 
 

1) Doplněná žádost p. Paltchikava na stavbu RD. 
2) Žádost o vyjádření ke stavbě RD na poz. p.č.70/18 
3) Schválení rozpočtu na rok 2009. 
4) Rekonstrukce kuchyně restaurace U rybníku. 
5) Dobudování dětského hřiště. 
6) Stížnost p. Rady J. a pí. Szabové 
7) Stížnost pí. Běhounkové 
8) Dodatky smluv na linky PID  
9) Vodovod Březí 
10) Informace starosty 

 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/1/2009 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Pan Paltchiov doplnil žádost o vyjádření ke studii stavby RD na poz. p.č 236/3 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/2/2009 
Předložená studie je v souladu se schváleným úz. plánem obce a ZO souhlasí se stavbou RD na 
výše zmíněném pozemku dle předložené studie. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Paní Hromádková předložila žádost o vyjádření ke studii na stavbu RD na poz. p.č. 70/18 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/3/2009 
Předložená studie je v souladu s úz. plánem obce Březí a je možno podle ní realizovat stavbu RD 
na výše zmíněném pozemku. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Starosta obce předložil návrh rozpočtu na rok 2009. Tento návrh byl vyvěšen na úřední desce 
obecního úřadu Březí od 6.2.2009 do 21.2.2009. K tomuto návrhu nedošly žádné připomínky jak 
z řad občanů ,tak členů ZO. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/4/2009 
ZO bere na vědomí a schvaluje předložený návrh rozpočtu Obce Březí na rok 2009. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
ZO byly předloženy dvě varianty na rekonstrukci kuchyně v restauraci U rybníků 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/5/2009 
ZO bere na vědomí oba návrhy a pověřuje p. Zdražila, p. Oppla a p Šebka schůzkou 
s projektantem na místě stavby, kde budou oba návrhy posouzeny.  
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 



Starosta obce upozornil na nutnost dodělání dopadových ploch na dětském hřišti 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/6/2009 
zastupitelstvo obce bere na vědomí připomínku starosty a ukládá p. Hercikovi nejjednodušší 
řešení dopadových ploch tak aby odpovídaly příslušné normě. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Paní Szabová a p. J. Rada podaly stížnost a žádost o prořezání lip na poz. p.č. 78 a odvodnění 
poz.p.č.78 , aby nedocházelo k zaplavování dvora v majetku žadatelů. (viz. příloha č.1) 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/7/2009 
ZO bere na vědomí žádost výše zmíněných občanů. Lípy budou prořezány de konce měsíce 
března 2009 a odvedení vody z poz.p.č.78 do konce dubna 2009 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Paní Běhounková podala stížnost na vyměření a vybírání poplatků za odvádění a čištění 
odpadních vod. ( viz příloha č.2) 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/8/2009 
ZO bere na vědomí stížnost a pověřuje starostu obce vyřízení záležitosti. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
ROPID zaslal v elektronické podobě dodatky smluv na linky PID 
ZO bere na vědomí tyto dodatky. 
 
Projektant p. Škvára předložil část PD v počtu 6 paré nutné k žádosti o stavební povolení na 
liniovou stavbu vodovodu pro obec Březí. 
Starosta obce upozornil, že k žádosti o stavební povolení mimo jiné musí býti již podepsány 
smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene na umístění a uložení vodovodního 
řadu do pozemků ve vlastnictví právnických nebo fyzických osob a že je nutné, aby někdo ze 
členů zastupitelstva byl pověřen zajištěním potřebných dokladů nutných k žádosti o vydání 
stavebního povolení nebo byla s někým uzavřena patřičná smlouva  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/9/2009 
ZO souhlasí s podepsáním Smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene s majiteli 
pozemků dotčených výstavbou vodovodního řadu a  pověřuje starostu obce zajištěním 
potřebných smluv a  dokladů k podání žádosti o stavební  povolení. 
Smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene budou uzavřeny bezplatně. 
  
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
MAS Říčansko oznamuje, že žádost obce o dotaci na rekonstrukci mostku u prodejny potravin z 
projektů výzvy 1/2009 v rámci Progranu rozvoje venkova, Osa Leader IV byl vybrán a je 
doporučen k podpoře. Dne 27.2.2009 byl projekt zaregistrován na Státním zemědělském 
intervenčním fondu. 
 
 
Příští zasedání ZO bude 30.3.2009 
 
Zapsal : Martin Kostial                                                         Jednání skončeno:20.20 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Otto Zdražil  
                                                                                                       Augustin Oppl - starosta                                                           
                                   Ing. Václav Šebek 


